


Nagy öröm számomra, hogy megalakult a Székesfehérvári Diáktanács. Ezzel 
a jelentős lépéssel szervezett keretek között immár Ti vigyázzátok a fiatalokat 
érintő döntéseket városunkban. 

Városvezetőként azt várom, hogy az ifjúság fiatalos lendületet hozzon a város 
teljes közéletébe. Szeretnénk megismertetni és megszerettetni az ifjúsággal a 
közösségért végzett munka erejét, örömét. 

Városunk életében fontos döntés volt a Székesfehérvári Diáktanács 
létrehozása. Ezt bizonyítja az is, hogy városvezetőként a sok-sok 

szakterület jeles képviselője mellett immár a Diáktanács elnökét is 
felkértem személyes tanácsadó testületem, a Szenátus tagjának.

Polgármesteri
  köszöntő

dr. Cser-Palkovics András

polgármester
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polgármester



A Diáktanácsról

Városunkban megalakult a 
   Székesfehérvári Diáktanács

Az önkormányzat felkérésére valamennyi fehérvári 
iskola delegált tagot, így negyvenöt tagot számlálunk. 
A Diáktanács feladatául tűzte ki az iskolák közötti 
kommunikáció és együttműködés megteremtését, fejlesztését, 
városi rendezvények szervezését az ifjúság számára, diákújság 
létrehozását, az iskolai étkeztetés javítását, és legfontosabbként 
a város diáksága és az önkormányzat közti kommunikáció 
segítését. Így 6 bizottság felállításáról döntöttünk: Stratégiai Bizottság, 
Alapfokú Oktatási Intézmények Bizottsága, Iskolai Étkeztetést Felügyelő 
Bizottság, Kulturális Bizottság, Sport Bizottság, illetve Kommunikációért és 
Együttműködésért Felelős Bizottság.

Hét tagú elnökség is alakult, melynek élén az elnök áll. Két 
alelnöke van a testületnek, egy ügyvezető alelnök, aki a 

Stratégiai Bizottság élén áll, illetve egy, az Alapfokú Oktatási 
Intézmények Bizottsága munkáját vezető, az alapfokról 
kikerült alelnök. Az alelnökök feladata a mindenkori elnök 

helyettesítése, ha szükséges, illetve munkájának segítése. Az 
elnökség többi tagja szintén egy-egy bizottság élén áll.

Szándékunk komoly, lehetőségeinkhez mérten teljes erővel fogunk dolgozni 
azon, hogy a városi diákság érdekeit érvényesíteni tudjuk, a diákéletet 
jobbá tegyük. Egyfajta véleményező testületként is működünk majd, minden 
a diákságot érintő döntéssel kapcsolatban véleményezési jogunk lesz. Az 
önkormányzat szándékának komolyságát mutatta számunkra az, hogy 
polgármester úr meghívta a diáktanács elnökét a városi szenátusba.

Kíváncsian és hatalmas lelkesedéssel kezdtünk neki a munkának.



Korompai István vagyok, a Teleki Blanka Gimnázium és Általános Iskola 
tizenegyedikes matematika tagozatos tanulója. Reál beállítottságú, egyúttal 

közösségi személyiségnek tartom magam. Fontosnak gondolom, 
hogy valaki elég bátor legyen kezdeményezni, kiállni és beszélni 
önmagáért és a közösségért, aminek tagja. Emiatt jutottam oda, 
hogy az iskolán belüli Diákönkormányzat tagja lettem, később 

alelnök, míg végül az idei évben az elnöki posztot töltöm be. 
Magabiztosságomat az adja, hogy mások és saját véleményem 

szerint is (főleg életkoromhoz képest) 
meglehetős önismerettel rendelkezem, és 
ezt nem is érzem, hogy szégyellnem kéne. 
Határozott, céltudatos, nyílt szándékú 
szeretek lenni. Versenyszerűen táncolok, 
hobbijaim közt szerepel továbbá a 
fényképezés, illetve a számítógép kreatív 
használata.

Sziasztok! Nagy Bence vagyok, és a Vasvári Pál Gimnáziumba járok. 
Születésem óta itt élek Fehérváron, és elég jól ismerem a várost. Én vagyok 
a Diáktanács ügyvezető alelnöke és a Stratégiai Bizottság elnöke. 
A Stratégiai Bizottság fő feladata, hogy meghallgassa az itt élő vagy tanuló 
fiatalokat és javaslataikat, hogy hogyan tehetnénk még jobbá Fehérvárt. 
Úgy gondolom, nekünk, az új generációnak is fontos a véleménye a 
városfejlesztés tekintetében, hiszen elsősorban a mi érdekeinket szolgálja a 
jövőbeli élettér jobbá tétele. Ezért kérlek Benneteket, hogy mindenképpen 
keressetek fel minket javaslataitokkal.

Az elnökség
   tagjai

Korompai István

Nagy Bence

elnök

ügyvezető alelnök



A Székesfehérvári Diáktanács Kommunikációért és Együttműködésért Felelős 
Bizottságának elnöke vagyok, melynek az a dolga, hogy kialakítsa, illetve 
fenntartsa a kapcsolatot az iskolák diákjai között. Fontosnak tartom, hogy 
legyen valakinek véleménye, és merje is kinyilvánítani azt, hogy ki tudjon 
állni magáért. Forduljatok hozzám bizalommal, ha ötletetek, javaslatotok 
van a diáksággal kapcsolatban.

Haász Dorina

A nevem Haász Dorina, 
a Tóparti Gimnázium és Művészeti 
Szakközépiskolába járok öt éves angol 
nyelvi specialitású osztályba, azon belül 
humán irányultságú csoportba tizedik 
évfolyamon.

ügyvezető alelnök

Azért örülök, hogy megválasztottak az általános iskolákat képviselő 
alelnökké, mert szeretnék az elnök segítségére lenni, és szeretnék 
mindenféleképpen megfelelni a feladataimnak. Szerintem mindenkinek 
jó tanulási lehetőség is, nem mindenkivel történik ilyen az életben. 
Nagyon megtisztelőnek tartom, hogy alelnök lehetek, és az iskolámat is 
képviselhetem.

Nagy Adél

alelnök

Nagy Adél, a Munkácsy Mihály Általános 
Iskola 8. évfolyamos diákja vagyok. 
A Diáktanácsban az általános iskolák 
alelnöke és az Alapfokú Oktatási 
Intézmények Bizottságának elnöke
vagyok.



Rácz Zoltánnak hívnak, és a Táncsics 
Mihály Általános Iskola 8. B osztályos 
tanulója vagyok. A Diáktanácsban a 
Sport Bizottság elnökének választottak.

Rácz Zoltán

Nagyon örülök, hogy megválasztottak, hiszen én is sportolok, így nagyon 
fontosnak találtam, hogy ennek a bizottságnak én legyek az elnöke. 4 évig 
profi MotoCross versenyző voltam legjobb eredményem Közép-Európa 
bajnokság II. hely, jelenleg triál motorozok, illetve rögbizek.
Feladatom: hogy a székesfehérvári iskolákat összehangoljam a sporttal, 
ezen felül, hogy minél több szabadidős rendezvényt szervezzünk, ahol a 

fehérvári ifjúság megismerheti és megszeretheti a sportokat.

Minden erőmmel azon leszek, hogy eleget tegyek ennek a 
feladatnak.

Bokros Eszter

Céljaim: olyan rendezvények, városi programok szervezése, amelyek 
közelebb hozzák egymáshoz a különböző iskolákból érkező diákokat.

A Kodolányi János Középiskola és 
Kollégium 11.N osztályos tanulója, 
Diákönkormányzatának elnöke vagyok. 
A Diáktanács Kulturális Bizottságának 
elnöke.



Zalán Dorina, a Vízivárosi Általános 
Iskola 8. évfolyamos diákja vagyok. 
A Diáktanács Iskolai Étkeztetést 
Felügyelő Bizottság elnökének
választottak.

Rácz Zoltán

Zalán Dorina

Céljaim, hogy jobb hely legyen Székesfehérvár, hogy az iskolák között 
szoros kapcsolat alakuljon ki. Amit nagyon fontosnak tartok az az, hogy 
Székesfehérvár olyan hely, olyan közösség legyen, ahová bárki szívesen 
jár, minden megfelelő. Annyit tudok ígérni, hogy mindent megteszek, hogy 
megvalósuljon minden, ami jobb hellyé teheti Fehérvárt.

Székesfehérvári Diáktanács

Korompai István elnök
Tel: +36-20 / 593-2580

Email: 
diaktanacs@fehervar.hu 

korompai.istvan@fehervar.hu 
nagy.bence@fehervar.hu 
nagy.adel@fehervar.hu 

haasz.dorina@fehervar.hu 
bokros.eszter@fehervar.hu 
racz.zoltan@fehervar.hu 

zalan.dorina@fehervar.hu

Levelezési cím:
Székesfehérvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal

Ifjúsági és Sportiroda
8000 Székesfehérvár, Városház tér 1. 

www.facebook.com/diaktanacs

Mindenkit kérünk arra, hogy forduljon hozzánk kérdéssel vagy javaslattal 
a következő elérhetőségeken:




